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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Chrtníky konaného dne 15.9.2020. 

 
A/ Zahájení zasedání zastupitelstva: 
 

A/1  Zasedání zastupitelstva obce Chrtníky bylo zahájeno v 19:00 hod starostkou Ivou  
Immerovou. Zasedání bylo řádně svoláno a bylo přítomno 7 členů zastupitelstva: Iva Immerová, Bohumila 
Kandrová, Ondřej Augustin, Pavel Koláčný, Zdeněk Kožený, Miloš Koláčný, Pavel Křivčík.  
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 A/2 Starostka seznámila zastupitele s programem zasedání: 
1/ Projednání a schválení přijatého mimořádného kompenzačního bonusu (kompenzace v souvislosti 
s krizovými opatřeními – koronavir SARS Cov-2) poskytnutého Ministerstvem financí ČR ve výši 128 750,-Kč 
2/ Projednání a schválení přijaté neinvestiční dotace na úhradu výdajů vzniklých v souvislosti s konáním 
voleb do Zastupitelstva kraje ve výši 31 000,-Kč 
3/ Schválení rozpočtového opatření č. 5 
4/ Návrhy a projednání akce (např. oprava části chodníků atp…) na rok 2021 – bude opět podána žádost o 
dotaci od Pardubického kraje 
5/ Provozní záležitosti obce  
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje program zasedání zastupitelstva ze dne 15.9.2020. 
    Hlasování:  PRO – 7 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

1/ Projednání a schválení přijatého mimořádného kompenzačního bonusu (kompenzace v 
souvislosti s krizovými opatřeními – koronavir SARS Cov-2) poskytnutého Ministerstvem financí 
ČR ve výši 128 750,-Kč. 
Zastupitelstvo projednalo přijetí mimořádného kompenzačního bonusu (kompenzace v souvislosti 
s krizovými opatřeními – koronavir SARS Cov-2) poskytnutého Ministerstvem financí ČR ve výši 
128 750,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje přijetí mimořádného kompenzačního bonusu 
(kompenzace v souvislosti s krizovými opatřeními – koronavir SARS Cov-2) poskytnutého Ministerstvem 
financí ČR ve výši 128 750,-Kč. 

Hlasování:  PRO – 7 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

2/ Projednání a schválení přijaté neinvestiční dotace na úhradu výdajů vzniklých v souvislosti 
s konáním voleb do Zastupitelstva kraje ve výši 31 000,-Kč. 
Zastupitelstvo projednalo přijetí neinvestiční dotace na úhradu výdajů vzniklých v souvislosti 
s konáním voleb do Zastupitelstva kraje ve výši 31 000,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje přijetí neinvestiční dotace na úhradu výdajů 
vzniklých v souvislosti s konáním voleb do Zastupitelstva kraje ve výši 31 000,-Kč. 

Hlasování:  PRO – 7 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  
 
 3/ Schválení rozpočtového opatření č. 5. 

Starostka seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č.5. Zastupitelé vyjádřili souhlas s tímto 
rozpočtovým opatřením svým podpisem. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje rozpočtové opatření č.5. 
Hlasování:  PRO – 7 členů zastupitelstva, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  
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4/ Návrhy a projednání akce (např. oprava části chodníků atp…) na rok 2021 – bude opět podána 
žádost o dotaci od Pardubického kraje. 
Zastupitelé projednali možnosti úprav obce v roce 2021. Starostka navrhla opravu chodníku od 
mostu k autobusové zastávce. V diskuzi bylo projednáno, že v souvislosti s touto opravou chodníku 
by se mělo zřídit parkoviště pro cca 2 auta mezi mostem a zastávkou - u Struhy. Zároveň by se 
chodník nově prodloužil včetně podélných parkovacích míst až k č.p. 45. Vše bude ještě zastupiteli 
projednáno přímo na místě a pak obec bude muset zadat vyhotovení projektu. 
Ondřej Augustin navrhl provést v roce 2021 opravu chodníku od č.p. 30 k č.p. 44.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Chrtníky schvaluje provedení opravy chodníku od č.p. 30 k č.p. 44 
v roce 2021. Starostka zařídí podání žádosti o dotaci od Pardubického kraje. 

Hlasování:  PRO – 5 členů zastupitelstva (Iva Immerová, Bohumila Kandrová, 
Ondřej Augustin, Miloš Koláčný, Zdeněk Kožený), PROTI – 2 (Pavel Koláčný, 
Pavel Křivčík), ZDRŽEL SE – 0 

 
 5/ Provozní záležitosti obce. 

 Starostka seznámila zastupitele s odstraněním telefonní budky před obecním úřadem. Společnosti 
O2 Czech Republic končí k 31.12.2020 povinnost tyto tel. budky provozovat. Budka bude 
odstraněna během roku 2021.  

 Starostka seznámila zastupitele s tím, že při opravě chodníku od č.p. 29 k č.p. 73 byly zapraveny       
3 nové kanály – navíc proti sjednaným pracím. A to z důvodů různého poškození a rozpadu kanálů.  

 Starostka zastupitele seznámila s tím, že byl proveden nový povrch mostku kamínkem zalitým 
v pryskyřici. 

 Starostka seznámila zastupitele s provedeným informativním šetřením, jaký přínos má obec 
z provozu kamenolomu: roční příjem 30 tis. z reklamy, roční příjem cca 40 tis. z těžby, dále 
kamenolom zaplatil měřič rychlosti, provádí úklid komunikace a také se snaží vyhovět různým 
menším požadavkům obce. 

 Starostka připomněla zastupitelům svoz velkoobjemového odpadu, který bude v sobotu 3.10.2020 
od 8:35hod u zastávky autobusu. Informace je vyvěšena na úřední desce obce a bude ještě hlášena 
obecním rozhlasem. Každý občan musí předat svůj odpad přímo pracovníkovi svozové služby. 
Předání odpadu za obec zajistí Ondřej Augustin.  

 
 
Starostka ukončila zasedání zastupitelstva v 20:30 hod. 
 
Přílohy zápisu:  1/ Prezenční listina 
  
   
 
Zápis vyhotoven dne:  15.9.2020 
Zápis vyhotovil:  Iva Immerová  ___________________ 
Zápis ověřil:   Bohumila Kandrová ___________________ 

Ondřej Augustin ___________________ 
Schválila starostka:  Iva Immerová  ___________________ 
 
Vyvěšeno na úřední desce: 16.9.2020 
Sejmuto z úřední desky:          


